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Protokół Nr  6/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 13 czerwca 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2015 roku. 

3. Rozpatrzenie projektów i zaopiniowanie uchwał:  

a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Tychowo w zakresie realizacji 

zadania pod nazwą „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Białogard i gminy Tychowo”, 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

c) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2015 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2015, 

d) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2015. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 5 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2015 roku przedstawiła Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak  – pytał na jaki cel Teen Challenge otrzymuje dotację? 

Naczelnik – odpowiedziała, że dostają środki na noclegownię. 
J.Klonowska – pytała o działania Białogardzkiej Spółdzielni Socjalnej „Feniks”? 

Naczelnik – odpowiedziała, że mieli projekt „Koszulka życia” oraz prowadzili pomieszczenie 

w szpitalu tzw. wytrzeźwiałkę. 
 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w 

sprawozdanie. 
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Komisja przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Białogard z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2015 roku, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 

Ad 3  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Tychowo w zakresie realizacji 

zadania pod nazwą „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Białogard i gminy Tychowo”, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał  czy została wybrana firma i skąd są znane koszty? 

Naczelnik – odpowiedziała, że nie, dopiero jak będzie przetarg, wybiera się wykonawcę. 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska przedstawia minimalne kwoty przetargowe. 

Zgłaszają się firmy z Polski, aby uczestniczyć w przetargu. My mamy mały zakres, bo tylko 

demontaż, utylizację i transport. 

J.Klonowska – stwierdziła, że jeżeli chodzi o Tychowo i utylizację to bierzemy na siebie 

odpowiedzialność, że my jesteśmy wiodącym organizatorem.  

Naczelnik – wyjaśniła, że my tylko wybieramy firmę, która będzie rozliczała się a 

dokumentację zbieramy wspólnie. Jeżeli koszty będą większe a dotacja dla gm. Tychowo 

będzie mniejsza to nie uznają. Rozliczamy się tylko tą kwotą.  
J.Klonowska – pytała czy wystosowano zapytanie do innej gminy? 

Naczelnik – odpowiedziała, że  tylko do MiG Tychowo. Tam ze względów organizacyjnych w 

kwietniu przystąpili do przetargu, bo mieli tak dużo wniosków. 

P.Szyszlak.- pytał czy teraz w tym projekcie jest możliwość odbioru od ludzi azbestu, który 

został złożony? 

Naczelnik – odpowiedziała, że  można zagospodarować ten, który jest złożony. Naczelnik 

poinformowała o ilości odzyskanego azbestu w poszczególnych latach: w 2012 r. było 68 

ton, w 2013 r. – 57 ton, w 2014 r. – 27 ton, w zeszłym roku – nic, a teraz wyjdzie nam 48 

ton. Zgodnie z przepisami jest tak, że kto ma azbest powinien zgłosić do Wydz. Ochrony 

Środowiska. 

J.Andrysiak – pytał czy wiadomo ile jest azbestu na ogródkach działkowych? 

Naczelnik – stwierdziła, że tam jest najwięcej, zgłosiły się ogrody „Oaza”, 7 osób fizycznych, 

2 wnioski złożył  BTBS  i przy ul. Przejazdowej.  

Z-ca Burmistrza – pytała czy można jeszcze składać wnioski, bo na ogrodach działkowych  za 

Kauflandem jest nowa prezes a jej poprzednik mógł nie przekazać tej informacji ? 

Naczelnik – odpowiedziała, że obecnie wpisują na listę, która będzie realizowana w nowym 

roku. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak  – pytał o dofinansowanie ul. Sybiraków, czy zwiększamy wartość inwestycji o 

dofinansowanie?  

Skarbnik – odpowiedziała, że łącznie po stronie dochodów i wydatków musimy także 

wprowadzić nasz budżet, zwiększając o kolejne 50%.  

J.Andrysiak – pytał co to za ochrona zdrowia w dziale finansowania Policji? 

Z-ca Burmistrza  – odpowiedziała, że to są patrole w soboty i w niedziele ujęte w ramach 

bezpieczeństwa. 

M.Siwek – pytał o przesunięcia w dziale 801 oświata i wychowanie, czy to jest  związane ze 

zwrotem subwencji? 

Skarbnik – odpowiedziała, że nie. To jest z niczym nie związane, gdyż w przedszkolu jest 

grupa specjalna i zastosowano rozdział 80104 a powinien być zastosowany rozdział 80149 

kształcenie wymagające specjalnej opieki. Poza tym nie ma zmian. 

J.Andrysiak – pytał o remont dachu w Centrum Kultury i Spotkań Europejskich? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że dach cieknie, były tymczasowe naprawy, ale trzeba 

zrobić gruntowną przebudowę. Tam jest bardziej błąd technologiczny niż wykonawstwa. 

P.Szyszlak – stwierdził, że tam powinna być położona blacha albo dachówka, bo przez papę 
zawsze po jakimś czasie będzie ciekło. 

J.Andrysiak – pytał o zakres prac? 

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że nie znamy. Trzeba zrobić kosztorys i ogłosić przetarg.  

Skarbnik – poinformowała, że Dyrektor  za tą kwotę chce pokryć cały dach. 

M.Siwek – powiedział, że teraz jest metoda pokrywania dachu pianką, którą maluje się farbą, 
co powoduje, że robi się twarda i izoluje oraz zabezpiecza dach. 

J.Andrysiak – stwierdził, że krycie papą to półśrodek, należy zrobić kompleksowo. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

c) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2015 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2015. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał o wartość budynków, bo na początku roku wynosiła 100 mln zł a na 

koniec roku 97 mln zł? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że przez cały rok budynki tracą na amortyzacji, jeśli nie ma 

inwestycji. 

J.Andrysiak  – powiedział, że zwiększyła się kwota na  akcje udziału. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że jeszcze niedawno mieliśmy 10% tego, teraz jesteśmy 

spółkowe miasto, więc jest taki wzrost. 

Skarbnik – odpowiedziała, że to z tytułu finansowania Spółki BOSiR. 

Z-ca Burmistrza – pytała co to za zobowiązania krótkoterminowe? 

Skarbnik – wyjaśniła, że to nasze zobowiązania z pomocy społecznej w stosunku do budżetu 

Państwa, a dot. osób niepłacących alimentów. Skarbnik dodała, że MOPS otrzymał 

certyfikat za ściągalność zobowiązań. 
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Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że poprzedni dyrektorzy MOPS w ogóle nie windykowali 

należności. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2015. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

Ad 4 

W sprawach różnych radni  poruszyli następujące  problemy: 

J.Andrysiak – powiedział, że po opadach  na ulicy Baczyńskiego stoi woda. 

M.Siwek – stwierdził, że ten sam problem od lat jest przy przychodni na ul. Mickiewicza. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że namówili Prezes RWiK, aby nie remontowano poniemieckiej 

deszczówki a budować nową kanalizację deszczową. 
M.Siwek – pytał co z fontanną? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że 200 tys. zł kosztowałby naprawa fontanny. Planujemy 

przebudowanie całego placu w następnym roku, dołożymy 100 tys. zł, aby to wyglądało 

porządnie. Może fontanna będzie w zupełnie innym miejscu. Z-ca Burmistrza stwierdziła, że 

tam było od początku źle wykonane, bo mechanizm pompujący był ciągle w wodzie. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
05

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


